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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Horgászokat húz le a Fidesz, miközben listázza is 
őket?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Nemrég  több  bejelentés  is  érkezett  hozzám  horgászoktól,  akik  azon  jogos  panaszuknak  adtak
hangot,  hogy  Szűcs  Lajos  fideszes  országgyűlési  képviselő  által  irányított  MOHOSZ,  az  új
horgászengedélyek kiadását olyan személyes adatok benyújtásához köti, amelyekre az adatvédelmi
biztos szerint sincs jogosultsága. Erről számolt be több horgász is, akik felkeresték a biztost ebben a
kérdésben!

Egy másik probléma kör a 2019-es horgászrendelethez köthető, amelynek túlnyomó része egész
egyszerűen szakmailag kidolgozatlan, ezáltal elképesztő szigorításokat tartalmaz. Sajnos egyre több
olyan eset van, ahol a kormányhivatal ugyan a horgásznak adott igazat, mégis bevonták a horgász
engedélyét. Ezzel kapcsolatban megosztanék egy nekem címzett levelet:

„Részemről személyesen is elszenvedtem egy kifejezetten rosszindulatú intézkedést. Ilyen esetben az
illetékes kormányhivatal bírálja el a feljelentést, ahol az én és a tanúk meghallgatása után nekem
adtak igazat. Csak közben a halőr által bevont horgászengedélyemet 5 hónapig nem kaptam vissza
és semminemű kártérítést sem! 2019-től viszont amennyiben a halőr bevonja a horgászengedélyt,
akkor  azt  már  abban  az  évben  a  Mohosz,  amely  elvileg  a  horgászok  érdekeit  képviseli,  a
kormányhivatal döntésétől függetlenül sem adja vissza! Tehát, például a Kormányhivatal részéről
kirótt esetleges bírság és 4-6 hónapi horgászattól való eltiltás esetén sem kapja vissza a horgász az
engedélyét! Nem beszélve arról, hogy ez eleve és deklaráltan kizárja a jogorvoslati lehetőséget. 

Van aztán egy olyan cikkely is, ami kötelezi a horgászt, hogy a mások által otthagyott hulladékot
szállítsa  el,  különben  egy  figyelmeztetés  után  bevonják  az  engedélyét.  Ugyanez  vonatkozik  a



horgászbottól való eltávolodásra is, ahol még az sincs szabályozva, hogy ez mit jelent. Mellesleg
ahhoz, hogy valaki vadvizeken horgászhasson a különböző tagsági és egyéb díjakkal együtt min.
34.000 Ft-ot kell fizetni, amihez hozzájönnek a külön fizetendő tavi-engedélyek. Az én esetemben ez
pld.  + 16.000 Ft-ot  jelent.  2019-től,  ha valaki  csónakból  akar  horgászni,  az  plusz  5.000 Ft-ot
köteles fizetni. Aztán ott van még a Nagy-Duna megközelítéshez a töltéshasználati engedély, stb. Ezt
a pénzt "veszi el" a Mohosz a vélt vagy valós szabálysértésekért! Az a Mohosz, melynek a bevétele
évente  min.  10.000.000.000  (tízmilliárd)  Ft,  s  melynek  egyes  halőrei  10-15  milliós  jeepekkel
furikáznak.  Hát  nem tudom, hogy ez  megérne egy  misét,  én mindenesetre mellékelek  egy  ilyen
horgászrendet, melyben az említettek mellett több aggályos rendelkezés is szerepel.”

Mindezek  alapján kérdezem Tisztelt  Miniszter Urat,  hogy miként  fogja  orvosolni  a  tárca
ezeket  a  problémákat?  Miért  akarják  listázni  a  horgászokat  és  miért  nehezítik  el  ezt  a
kikapcsolódódási formát?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2019. február 26.

Tisztelettel,

Magyar Zoltán

országgyűlési képviselő
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